

序号	报告编号	发布日期	结论	影像资料
970	GX-B1417/22-Y-23033	2023年4月14日	综合判定：合格。 。	


971	GX-B1417/22-Y-23034	2023年4月14日	综合判定：合格。 。	 A photograph of a white truck with a dump body. The truck has '34 核定10T' written on its side in red. Two workers wearing safety gear (hard hats and high-visibility clothing) are standing next to the truck. The background shows an outdoor industrial or construction site. A yellow date stamp '2023/4/17' is visible in the bottom right corner of the photo.
-----	---------------------	------------	---------------	--

972	GX-B1417/22-Y-23035	2023年4月14日	综合判定：合格。 。	
-----	---------------------	------------	---------------	---

973	GX-B1522/20-Y-23060	2023年4月14日	所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a red hard hat and grey uniform operating a yellow tracked machine. The worker is holding a device, possibly a handheld terminal or a tool. The machine has a large engine compartment and a green bucket. The date '2023/3/1' is visible in the bottom right corner of the image.
974	GX-B1522/20-Y-23061	2023年4月14日	所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a red hard hat and grey uniform operating a yellow tracked machine. The worker is holding a device, possibly a handheld terminal or a tool. The machine has a large engine compartment and a green bucket. The date '2023/3/1' is visible in the bottom right corner of the image.

975	GX-B1522/20-Y-23062	2023年4月14日	所检项目合格。	
976	GX-B1522/20-Y-23063	2023年4月14日	所检项目合格。	

977	GX-B1522/20-Y-23064	2023年4月14日	所检项目合格。	
978	GX-B1522/20-Y-23065	2023年4月14日	所检项目合格。	

979	GX-B1522/20-Y-23066	2023年4月14日	所检项目合格。	
980	GX-B1522/20-Y-23067	2023年4月14日	所检项目合格。	

981	GX-B1354/20-Y-23006	2023年4月17日	电网接地电容电流符合规定。	
982	GX-B1539/22-Y-23060	2023年4月17日	所检项目合格。	

983	GX-B1539/22-Y-23061	2023年4月17日	所检项目合格。	
984	GX-B1539/22-Y-23062	2023年4月17日	所检项目合格。	

985	GX-B1539/22-Y-23063	2023年4月17日	所检项目合格。	
986	GX-B1539/22-Y-23064	2023年4月17日	所检项目合格。	



987	GX-B1539/22-Y-23065	2023年4月17日	所检项目合格。	
988	GX-B1495/20-Y-231041~231051	2023年4月17日	本次共检高压防爆开关11台，11台高压防爆开关所检项目合格	

989	GX-B1495/20-Y-231052~231061	2023年4月17日	本次共检高压开关设备10台，10台高压开关设备所检项目合格	
990	GX-B1329/21-Y-23060~23069	2023年4月17日	本次共检氧化锌避雷器10组，10组氧化锌避雷器所检项目合格	

991	GX-B1495/20-Y-231062~231064	2023年4月17日	本次共检高压交流断路器3台，3台高压交流断路器所检项目合格	 <p>A photograph showing two workers in orange hard hats and work clothes inspecting a large, grey high-voltage circuit breaker cabinet. The workers are standing in front of the cabinet, which has various panels and components visible. A yellow date stamp '2023/4/17' is visible in the bottom right corner of the image.</p>
992	GX-B1522/20-Y-23068	2023年4月17日	所检项目合格。	 <p>A photograph showing two workers in work clothes and hard hats standing next to a large yellow tracked drilling rig. The rig is positioned on a sandy, rocky terrain, likely a desert or mining site. The rig has a long boom and various mechanical components. A yellow date stamp '2023/4/17' is visible in the bottom right corner of the image.</p>

993	GX-B1522/20-Y-23069	2023年4月17日	所检项目合格。	
994	GX-B1423/20-Y-232300	2023年4月18日	综合判定：合格	

995	GX-B1423/20-Y-232301	2023年4月18日	综合判定：合格	
996	GX-B1521/20-Y-23146	2023年4月18日	<p>依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。</p>	

997	GX-B1521/20-Y-23147	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	
998	GX-B1521/20-Y-23148	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	

999	GX-B1521/20-Y-23149	2023年4月18日	<p>依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。</p>	
1000	GX-B1521/20-Y-23150	2023年4月18日	<p>依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。</p>	

1001	GX-B1521/20-Y-23151	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	
1002	GX-B1521/20-Y-23152	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	

1003	GX-B1521/20-Y-23153	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	
1004	GX-B1521/20-Y-23154	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	

1005	GX-B1521/20-Y-23155	2023年4月18日	<p>依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。</p>	
1006	GX-B1521/20-Y-23156	2023年4月18日	<p>依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。</p>	

1007	GX-B1521/20-Y-23157	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	
1008	GX-B1521/20-Y-23158	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	

1009	GX-B1521/20-Y-23159	2023年4月18日	依据GB/T 9139-2018 《土方机械 液压挖掘机 技术条件》 GB/T 7586-2018 《土方机械 液压挖掘机 试验方法》，所检项目合格。	 A yellow tracked hydraulic excavator is shown at a construction site. The excavator is positioned on a dirt surface, and its arm is extended. A person in a blue uniform and yellow hard hat stands near the base of the excavator. The background shows other construction equipment and a cloudy sky. A yellow timestamp '2023/4/22' is visible in the bottom right corner of the image.
1010	GX-B1557/22-Y-23007	2023年4月7日	所检项目合格。	 Two workers are standing next to a yellow wheel loader. One worker is wearing a yellow safety vest and a black hard hat, while the other is wearing a red jacket and a yellow hard hat. The wheel loader is a large piece of yellow machinery with large tires. The background shows a dirt area and a cloudy sky. A yellow timestamp '2023/2/27' is visible in the bottom right corner of the image.



1011	GX-B1557/22-Y-23008	2023年4月7日	所检项目合格。	
1012	GX-B1557/22-Y-23009	2023年4月18日	所检项目合格。	

1013	GX-B1557/22-Y-23010	2023年4月18日	所检项目合格。	
1014	GX-B1321/20-Y-23300~23303	2023年4月17日	本次共检验电力 电缆4条，4条电 力电缆均合格	

1015	GX-B1517/20-Y-23011	2023年4月18日	综合判定：合格。 。	
1016	GX-B1517/20-Y-23012	2023年4月18日	综合判定：合格。 。	
1017	GX-B1517/20-Y-23013	2023年4月18日	所检项目合格	

1018	GX-B1323/21-Y-23144~23147	2023年4月18日	本次共检三相交流电动机4台，4台三相交流电动机所检项目合格。 。	 A photograph showing a worker wearing a red hard hat and a dark jacket inspecting a large blue industrial motor. The worker is looking down at the motor's base. A yellow date stamp '2023/3/22' is visible in the bottom right corner of the image.
1019	GX-B1312/20-Y-23182	2023年4月17日	所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a red hard hat and light blue shirt sitting on a metal platform, inspecting electrical equipment. The equipment is labeled with '1' and '2'. A date stamp '2023/3/22' is visible in the bottom right corner of the image.

1020	GX-B1423/20-Y-232300	2023年4月18日	综合判定：合格	
1021	GX-B1423/20-Y-232301	2023年4月18日	综合判定：合格	

1022	GX-B1306/21-Y-23070	2023年4月19日	所检项目合格。	
1023	GX-B1306/21-Y-23071	2023年4月19日	所检项目合格。	

1024	GX-B1306/21-Y-23072	2023年4月19日	所检项目合格。	
1025	GX-B1306/21-Y-23073	2023年4月19日	除风包设在室内 外，其余所检项目合格	

1026	GX-B1423/20-Y-232290	2023年4月19日	综合判定：合格	
1027	GX-B1423/20-Y-232291	2023年4月19日	综合判定：合格	

1028	GX-B1423/20-Y-232292	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with the number '086' on its side. Two people are standing in front of the truck. The date '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>
1029	GX-B1423/20-Y-232293	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with the number '088' on its side. Two people are standing in front of the truck. The date '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>

1030	GX-B1423/20-Y-232294	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with license plate number 090 is shown in a desert-like environment. Two people are standing in front of the truck. The date 2023/4/7 is visible in the bottom right corner of the image.</p>
1031	GX-B1423/20-Y-232295	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with license plate number 091 is shown in a desert-like environment. Two people are standing in front of the truck. The date 2023/4/7 is visible in the bottom right corner of the image.</p>

1032	GX-B1423/20-Y-232296	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with the number '093' on its side, parked on a dirt surface. Two people are standing next to it. The date '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the image.</p>
1033	GX-B1423/20-Y-232297	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with the number '092' on its side, parked on a dirt surface. Two people are standing next to it. The date '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the image.</p>

1034	GX-B1423/20-Y-232298	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with license plate number 089 is parked on a dirt surface. Two workers in safety gear are standing near the front of the truck. The background shows a clear sky and a body of water. A yellow timestamp '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>
1035	GX-B1423/20-Y-232299	2023年4月19日	综合判定：合格	 <p>A yellow dump truck with license plate number 083 is parked on a dirt surface. Two workers in safety gear are standing near the front of the truck. The background shows a clear sky and a body of water. A yellow timestamp '2023/4/7' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>